

838. 通常郵便物 自明治四十二年度至同四十四年度

Table with columns for year, type of mail (letters, newspapers, etc.), and delivery status. Includes sub-table for small parcels.

839. 特殊取扱通常郵便物 自明治四十二年度至同四十四年度

Table showing special handling of regular mail, categorized by price marking, exchange, and cash collection.

840. 發着電報 自明治四十二年度至同四十四年度

Table detailing telegrams sent and received, including official and private reports.

841. 電話線路及通話度數 自明治四十一年度至同四十四年度

Table showing telephone lines and call volumes, broken down by office and total.

842. 病院 自明治四十一年至同四十四年

Table of hospital statistics including staff counts (doctors, nurses, etc.) and patient numbers (inpatient, outpatient, etc.) from 1908 to 1911.

843. 醫師、藥劑師、藥種商、產婆及鍼灸 自明治四十一年至同四十四年度

Table listing the number of medical professionals (doctors, pharmacists, etc.) and their activities from 1908 to 1911.

844. 八種傳染病患者及死亡者 自明治四十一年至同四十四年

Table showing the number of patients and deaths from eight types of infectious diseases from 1908 to 1911.